
Zápisnica z  2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

19.12.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,50 hod. 
Prítomní poslanci: Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Katarína 

Kojšová, Július Kudzbel 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml.  

Hostia: Bc. Soňa Tkáčová, Peter Caban 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2019. 

3. Prerokovanie návrhu dodatku  č. 7  k VZN obce Kvačany č. 2/2013 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na 

rok 2013. 

4. Schválenie Zmluvy o združenej dodávke elektriny. 

5. Schválenie zmluvy o nájme bytu v materskej škole pre Mareka Huleja. 

6. Schválenie volebných obvodov. 

7. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

8. Žiadosť o vydanie súhlasu obce s umiestnením stávkovej kancelárie v Hostinci Milana 

Urama. 

9. Navrhnutie komisie na vypracovanie návrhu rokovacieho poriadku. 

10. Navrhnutie komisie na spracovanie projektu Podpora biodiverzity prvkami zelenej 

infraštruktúry v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska a písomné zaujatie 

stanoviska k autorskej zmluve. 

11. Oboznámenie poslancov so sťažnosťou poslanca Jána Chlebíka.  

12. Rôzne. 

13. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Romana Lasáka a Katarínu 

Kojšovú. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol doplnenie programu o bod č. 2:  Prerokovanie a schválenie rozpočtových 

opatrení. 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2019. 

4. Prerokovanie návrhu dodatku  č. 7  k VZN obce Kvačany č. 2/2013 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na 

rok 2013. 

5. Schválenie Zmluvy o združenej dodávke elektriny. 

6. Schválenie zmluvy o nájme bytu v materskej škole pre Mareka Huleja. 



7. Schválenie volebných obvodov. 

8. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

9. Žiadosť o vydanie súhlasu obce s umiestnením stávkovej kancelárie v Hostinci Milana 

Urama. 

10. Navrhnutie komisie na vypracovanie návrhu rokovacieho poriadku. 

11. Navrhnutie komisie na spracovanie projektu Podpora biodiverzity prvkami zelenej 

infraštruktúry v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska a písomné zaujatie 

stanoviska k autorskej zmluve. 

12. Oboznámenie poslancov so sťažnosťou poslanca Jána Chlebíka.  

13. Rôzne.  

14. Záver. 

 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. Bolo prerokované RO ZŠ a OcÚ. Po 

oboznámení poslancov s RO starosta prečítal návrh uznesení a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 13/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 13/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

RO sa schválilo použitie príjmov ZŠ. 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 14/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 14/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

RO sa schválilo použitie nenormatívnych finančných prostriedkov zaslaných na ZŠ. 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 5/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 5/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

RO sa schválilo navýšenie podielových daní, ktoré chodia na účet obce a výdavky na platy 

v MŠ. 

 

3. Starosta obce informoval poslancov, že k rozpočtu boli zaslané 2 pripomienky. Prvá 

pripomienka bola od riaditeľky MŠ a druhá od riaditeľky zo ZŠ, ktorá už bola doručená po 

termíne pripomienkovania. Juraj Brziak ako zástupca ZŠ informoval poslancov o tom, že na 

túto pripomienku sa v súčasnosti nebude prihliadať, ale ku polroku roka 2019 sa urobí 

prepočítanie a nakoľko sa ráta s vyššími podielovými daňami, z ktorých je 40% určených pre 

financovanie škôl, tento rozpočet sa upraví následne tak, ako bude potrebné. To sa týka aj 



pripomienky MŠ, nakoľko požiadavka na rekonštrukciu umyvárky bola uvedená bez 

aktuálneho rozpočtu. Preto treba pripraviť nejakú konkrétnu ponuku, potom sa môžu schváliť 

finančné prostriedky aj z rezervného fondu. Čerpanie sa urobí tiež ku polroku 2019. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2019, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2019 bez programovej štruktúry ako 

vyrovnaný, s celkovými príjmami vo výške 868.413,00 € a celkovými výdavkami 868.413,00 

€,   

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2020 a 2021. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

  

4. Starosta predložil na prerokovanie návrh dodatku  č. 7 k VZN obce Kvačany č. 2/2013 o 

určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia na rok 2013, kde oboznámil poslancov s tým, že k predloženému návrhu neboli 

doručené žiadne písomné pripomienky. J. Brziak oboznámil poslancov, že tvorba VZN je 

podľa určitých podmienok a to, že sa jedná o originálne kompetencie a vychádza sa 

z podielových daní, ktoré prídu na obec, kde je minimálne 40% určených na financovanie 

škôl. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh dodatku č. 7 k VZN obce Kvačany č. 2/2013 

o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia na rok 2013, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu dodatku č. 7 k VZN 

obce Kvačany č. 2/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia na rok 2013 neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje dodatok č. 7 k VZN obce Kvačany č. 2/2013 o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na 

rok 2013 bez zmien, 

d) ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach dodatok č. 7 k VZN obce 

Kvačany č. 2/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a 

dieťa školského zariadenia na rok 2013. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval o Zmluve o združenej dodávke elektriny, ktorú zaslala Stredoslovenská 

energetika a.s.. Pri osobnej návšteve bolo odporučené uzatvorenie novej zmluvy, nakoľko 

zmluvy na elektrinu boli uzatvorené už dávnejšie.  Táto zmluva by garantovala ceny elektriny 

do roku 2022. Starosta informoval, že v dnešnej dobe je na trhu viac dodávateľov elektriny, 

ale nie je dobré meniť dodávateľa, lebo poznáme prípady, keď sa chcelo na elektrine ušetriť, 

ale nakoniec to vyšlo ešte viac. Július Kudzbel sa informoval o ističi v 2 vchode na BD č. 257, 

kde mu bolo oznámené, že istič už je správny a podmienky pre 1 aj 2 vchod sú už rovnaké.. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Zmluvu o združenej dodávke elektriny 

s firmou Stredoslovenská energetika a.s., Žilina, 

b) poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy o združenej dodávke elektriny s firmou 

Stredoslovenská energetika a.s., Žilina. 



Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval poslancov, že zmluva o nájme bytu v MŠ je platná do konca roka 2018 

a preto by bolo potrebné predĺženie zmluvy. Problémy s platením nie sú,  preto nie je žiadna 

prekážka, aby sa zmluva nepredĺžila. Je dobré uzatvoriť zmluvu na dlhšie obdobie, aby sa 

nemusela schvaľovať každý rok. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a schvaľuje Zmluvu o nájme bytu č. 232 

s Marekom Hulejom,  

b) poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy o nájme bytu č. 232 s Marekom Hulejom na 

dobu do 31.12.2022.  

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

    

7. Starosta informoval poslancov, že je potrebné zvoliť si volebné obvody, ktoré sa schvaľujú 

na celé volebné obdobie. Po diskusii, kde si poslanci rozdelili poslanecké obvody starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje poslanecké obvody nasledovne: 

Július Kudzbel     obvod č. 1 

Ján Chlebík    obvod č. 2 

Roman Lasák    obvod č. 3 

Mgr. Ján Rypák  obvod č. 4 

Katarína Kojšová  obvod č. 5 

Vladimír Ďuroň ml.  obvod č. 6 

Milan Galica      obvod č. 7 

viď. priložená príloha rozdelenia poslaneckých obvodov č. 1 k uzneseniu č. 2/12/2018. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Starosta oznámil poslancom, že v kancelárii OcÚ sa nachádzajú kalendáre, rozdelené podľa 

obvodov, ktoré si už môžu poslanci prevziať. 

 

8. Starosta obce informoval poslancov o žiadosti o odpustenie poplatku za TKO na r. 2018 od 

p. Renáty Fiačanovej Potom prečítal návrh uznesenia: 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Renáty Fiačanovej o odpustenie poplatku 

za komunálny odpad na rok 2018 pre osoby Filipa Fiačana a Miroslavu Petrufovú, nakoľko sa 

dlhodobo zdržiavajú v zahraničí,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Renáty Fiačanovej o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018 pre osoby Filipa Fiačana a Miroslavu Petrufovú, nakoľko sa 

dlhodobo zdržiavajú v zahraničí.  

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



9. Starosta informoval poslancov o žiadosti firmy ORION TIP s.r.o. na prevádzkovanie 

stávkového terminálu v hostinci p. Milana Urama. Jedná sa o inú firmu, nakoľko v hostinci už 

prevádzkuje stávkový terminál firma SYNOT TIP a.s.. Táto firma bude odvádzať odvod do 

obce vo výške 0,5% z hernej istiny. Podmienky sú rovnaké ako pri prvej firme. Starosta po 

odsúhlasení poslancami prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť firmy ORION TIP s.r.o., 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť na prevádzkovanie stávkového terminálu na území 

obce Kvačany v hostinci p. Milana Urama firme ORION TIP s.r.o. bez časového obmedzenia, 

c) obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce Kvačany o vydanie súhlasného stanoviska na 

prevádzkovanie stávkového terminálu na území obce Kvačany v hostinci p. Milana Urama 

firme ORION TIP s.r.o. bez časového obmedzenia. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta obce informoval hlavne nových poslancov o tom, že treba vypracovať nový 

rokovací poriadok, ktorý sa riešil už predtým, ale na základe nezrovnalostí, nakoľko bol 

z internetu stiahnutý starší vzor, ktorý bol časom aktualizovaný, sa posunul na schvaľovanie 

novému zastupiteľstvu. Ján Chlebík informoval, že na základe predchádzajúceho rokovania 

má rozpracovaný rokovací poriadok aj s pripomienkami. Starosta sa vyjadril, že bude dobre, 

ak bude predsedom v komisii, s čím Ján Chlebík súhlasil. Starosta následne prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje komisiu na vypracovanie návrhu rokovacieho poriadku 

v zložení: 

predseda: Ján Chlebík 

členovia: Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje termín predloženia návrhu rokovacieho poriadku do 

31.1.2019 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Starosta informoval poslancov o tom, že ho oslovil jeden pán s návrhom na vysadenie 

stromov v obci v rámci projektu Zelené obce Slovenska. Zaslal nám autorskú zmluvu na sumu 

1.000 €, ktorú treba podpísať, aby mohli pokračovať vo vypracovaní projektu. Potom by bolo 

možné získať peniaze na výsadbu stromov v dedine asi v sume 15.000 €. Najlepšie by bolo 

spojiť sa s pánom, ktorý nám to ponúkol a prizvať ešte aj spracovateľa štúdie, ktorú má obec 

vypracovanú a je tu zahrnutá aj výsadba stromov v obci. Ján Chlebík odporučil prehodnotiť 

sumu autorskej zmluvy, nakoľko už máme štúdiu vypracovanú a projekt by sa dal spracovať 

aj za menej ako 1.000 € a ešte existujú aj Zelené oázy, z ktorých by sa tiež dali získať nejaké 

prostriedky. Július Kudzbel sa informoval dokedy sa máme rozhodnúť, nakoľko je potrebné 

sa oboznámiť už so spracovanou štúdiou. Ján Rypák odporučil nechať to znova na 

prejednanie v januári a neriešiť to už koncom roka. Starosta informoval, že termín nie je 

presne určený, ale chcú odsúhlasenie ďalšej spolupráce v čo najbližšom čase. Treba však 

zriadiť nejakú komisiu, ktorá po komunikácii s pánom a napr. spracovateľom štúdie, 

vyhodnotí možnosti realizácie projektu. Nakoľko, keď sa bude rozprávať len starosta sám, tak 

poslanci nebudú mať požadované informácie k problematike. Nie je problém zavolať ho na 

pracovné stretnutie, na ktorom budú prítomní všetci poslanci. Poslanci sa zhodli na tom, že je 



potrebné uskutočniť stretnutie so spracovateľom už vypracovanej štúdie, aby sa dostali do 

problematiky a zistili tak či sa do toho oplatí ísť alebo nie. Starosta po zvolení komisie na 

prehodnotenie projektu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo bolo oboznámené s projektom Podpora biodiverzity prvkami zelenej 

infraštruktúry v obciach Slovenska – Zelené obce Slovenska a schvaľuje komisiu v zložení: 

Roman Lasák, Július Kudzbel a Ján Chlebík, ktorá vyhodnotí možnosti realizácie tohto 

projektu v termíne do 31.1.2019. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

12. Starosta informoval o zaslanej sťažnosti poslanca Jána Chlebíka na obecný úrad vo veci 

cenzúry, resp. skresľovania obsahu zápisníc zo zasadnutí obecného zastupiteľstva 

v Kvačanoch. Informoval poslancov, že obecný úrad má spracovanú smernicu upravujúcu 

postup pri vybavovaní sťažností. Podľa tejto smernice je potrebné vytvoriť komisiu, ktorá túto 

sťažnosť bude riešiť. Starosta informoval poslancov, že si dá vypracovať aj právnu analýzu. 

Starosta sa znova opýtal zapisovateľky, či bola z jeho strany nejako ovplyvňovaná pri písaní 

zápisníc. Zapisovateľka odpovedala, že nie. Zápisnice píše sama a v čo najlepšom vedomí 

a svedomí a nie je jej úlohou niekoho diskriminovať, ako to bolo uvedené v sťažnosti. Ján 

Rypák sa vyjadril, že nakoľko noví poslanci nemajú informáciu o tomto prípade, treba 

vytvoriť komisiu, ktorá to prerieši a navrhnú sa ďalšie postupy, aby sa k tomu ďalšie volebné 

obdobie stále nevracalo. Písanie zápisníc by sa malo riadiť  rokovacím poriadkom, kde to 

bude stanovené. Starosta odporučil, že v komisii, by mali byť noví - nezaujatí poslanci. 

Katarína Kojšová sa informovala, či sa to nedá vyriešiť podľa navrhovaného odstavca na  

konci sťažnosti, načo zapisovateľka reagovala, že si nie je vedomá toho, že by sa mala za čo 

ospravedlniť, nakoľko to nerobila vedome. Sťažnosť je už oficiálna a preto bola vytvorená 

komisia, ktorá ju prerieši. Starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo v súlade s článkom VI. ods. 1 Smernice upravujúcej postup obce 

Kvačany pri vybavovaní sťažností, schválenej OZ dňa 24.11.2017, schvaľuje komisiu 

v zložení: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová a náhradník Július Kudzbel. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

13. Starosta obce, na základe otázky p. Jána Chlebíka ako sa dostávajú body do programu 

rôznych, informoval poslancov, že niekedy je problém dať všetky body do programu, nakoľko 

nejaká dôležitá vec môže prísť tesne pred zastupiteľstvom, alebo sa môže na niečo zabudnúť. 

Môže sa to preriešiť v rôznych, ale môže sa to aj zobrať na vedomie a prerokovať neskôr. Ján 

Chlebík však oponoval tým, že sa zverejní program a niektoré veci potom v bode rôzne 

nevidno. Treba sa dohodnúť a toto by mal riešiť rokovací poriadok.  

Starosta informoval poslancov, že každý rok sa schvaľuje príspevok pre P. Burdela na 

liečebné pomôcky. Poslanci sa dohodli na sume, ktorá by mohla aspoň troška pomôcť. Na 

základe dohody starosta prečítal návrh uznesenia:    

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje jednorazový príspevok pre 

Pavla Burdela na liečebné pomôcky vo výške 500 €, 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval poslancov o žiadosti Jána Chlebíka o príspevok 400 € na organizáciu 

Silvestrovskej zábavy, ktorú by chceli tento rok zorganizovať po ukončení Estrády. Išlo by 

o zábavu bez šenku, len by sa zabezpečila hudba a kapustnica. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok 400 € na organizovanie Silvestrovskej 

batôžkovej zábavy, ktorá sa uskutoční 31.12.2018,  

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec Milan Galica, na základe celoročnej práce starostu obce, navrhol navýšenie jeho 

mzdy. Po dohode na sume navýšenia mzdy Milan Galica prečítal návrh uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje navýšenie mzdy starostovi obce 

Jozefovi Grúňovi na obdobie 12/2018 o 58 % o sumu 1.000 €,  

Hlasovalo:  za -   5 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák,  

                                                                Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  1 / Ján Chlebík/ 

Starosta poďakoval poslancom za prejavenú dôveru.  

 

Starosta informoval poslancov, že v roku 2011 bola OZ schválená suma paušálnych náhrad 

cestovných výdavkov pri používaní osobného vozidla na pracovné cesty pre starostu v sume 

30 €, čo je už v dnešnej dobe nevyhovujúce, Preto navrhol úpravu tejto sumy, s čím poslanci 

súhlasili a preto prečítal návrh uznesenia: 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje navýšenie paušálnych náhrad 

cestovných výdavkov pri používaní súkromného motorového vozidla na pracovné cesty 

v okrese Liptovský Mikuláš pre starostu vo výške 60 € mesačne. 

Hlasovalo:  za -   6 / Ján Chlebík, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján     

                                                                Rypák, Katarína Kojšová, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Na základe požiadavky občanov ohľadom odvozu separovaného zberu, hlavne plastov, o 

navýšenie odvozu alebo zberných nádob, sa OZ bude musieť zaoberať nejakými návrhmi, kde 

sa bude musieť problematika prehodnotiť. Vývoz sa uskutočňuje raz za dva týždne, ale 

nakoľko ľudia nestláčajú odpad, sú nádoby po odvoze hneď plné. 

Starosta informoval poslancov, že pre obec by mali v najbližšom čase prísť do každej 

domácnosti kompostéry zadarmo, nakoľko si už z Ľupčianky vyžiadali zoznam, kde by 

kompostéry mali byť uložené.  

  

Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,50 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 



Overovatelia:       

Roman Lasák     ........................................ 

Katarína Kojšová    ........................................ 


